
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2013–2014 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2014Z10514 

Vragen van het lid Bergkamp (D66) aan de Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht dat de markt voor 
hulpmiddelen op slot zit (ingezonden 10 juni 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Hulpmiddelen geleverd, maar 
service, ho maar»?1 

Vraag 2
Herkent u het beeld dat op de markt voor hulpmiddelen geen sprake is van 
een gelijk speelveld voor alle aanbieders? Zo nee, waarom niet? Zo ja, kunt u 
een analyse geven van de problemen die zich hier voordoen? 

Vraag 3
Herkent u het beeld dat grote aanbieders aanbestedingen winnen tegen 
prijzen die realistisch gezien niet kunnen? Acht u dat wenselijk? 

Vraag 4
Klopt naar uw mening het beeld dat er daardoor nauwelijks ruimte bestaat 
voor nieuwe en/of kleine leveranciers? Acht u dat wenselijk? 

Vraag 5
Ziet u in het bericht aanleiding om onderzoek te (laten) doen naar het 
functioneren van de markt voor hulpmiddelen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, 
bent u bereid dit te laten uitvoeren?

1 De Telegraaf, 31 mei 2014
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